



## Protokoll, F-styrelsesammanträde 5, 20/21

Datum 2021-09-29

Tid 17:15

Plats T-surr

<b>F21-5</b>	<b>Formalia</b>
F21-5.1	<b>Mötets öppnande</b> Mötet öppnas 17:22.
F21-5.2	<b>Avstängning av mobiltelefoner</b> Mobiltelefoner stängs av eller sätts på ljudlös.
F21-5.3	<b>Val av</b> <ol style="list-style-type: none"><li>1. <b>Till mötesordförande väljs</b> William Nordberg F19</li><li>2. <b>Till sekreterare väljs</b> Hannes Bäckman F17</li><li>3. <b>Till justerare väljs</b> Philip Beckman F19</li><li>4. <b>Justeringsdatum</b> sätts till 2021-10-13</li></ol>
F21-5.4	<b>Närvaro samt justering av röstlängd</b> För närvaro se bilaga ssF21-5.1.  Mötet finnes beslutsfärdigt med 10 närvarande och 10 röstberättigade.
F21-5.5	<b>Adjungeringar</b> -
F21-5.6	<b>Mötets behöriga utlysande</b> Mötet anses vara behörigt utlyst.
F21-5.7	<b>Godkännande av föredragningslistan</b> Föredragningslistan godkänns.



## **M21-5 Meddelanden**

### **M21-5.1 Föregående mötesprotokoll**

Föregående mötesprotokoll godkänns och läggs till handlingarna.

### **M21-5.2 Ordföranden informerar**

William har haft möte med Willy Själén, arbetsmarknadsansvarig vid NTK. En summering av mötet lyder, NTK har sista beslut i så gott som alla ärenden. Styrelsen funderar på att ta upp det här i FUM med hopp om ändring till att sektionerna har mer makt och NTK får mer av en roll som samordnare.

11 oktober går STURE av stapeln. I dagsläget ser det ut som att styrelsen får skicka tre deltagare. William ska se om man kan få in fler via någon Zoom-lösning.

Maria Hamrin har inte fått några programrådsstudenter från NTK. William ska försöka hitta någon från TF, eftersom vi än så länge saknar förstaårsrepresentant.

### **M21-5.3 Enheterna informerar**

Kommunikationsenheten: -

Utbildningsbevakningsenheten: -

Studiesociala enheten: -

Arbetsmarknadsenheten: Har haft sitt första möte på tre år. Arbetsmarknadsansvarig vid NTK tycks finna sektionernas näringslivsutskott onödiga.

Övriga:

Barlag F: Origo öppnar 1 oktober. Under höstterminen blir det bara nattklub till följd av brist på kvällschefer. Barlag F har sitt första pass 15 oktober.

NärU: Tagit fram ett första utkast på en verksamhetsplan för kommande år.



## Ä21-5 Ärenden

### Ä21-5.1 Entledigande av kommunikationsansvarig

Styrelsen **beslutar** att entlediga kommunikationsansvarig

Förslag tas upp att stadgeändra så att styrelsen väljer en eller två suppleanter som kan vara temporär ersättare på poster i fall som det här.

### Ä21-5.2 Besök från Tampere

Finnarna verkar sköta bokning av studiebesök själva. De har med sig madrasser, men behöver sovplatser. Hillevi tar huvudansvar för att hitta sovplatser. Eli och Paula hjälper till.

Det är oklart om sittningen kan hållas på Origo, men förmodligen går det inte då det är så få kvällschefer. Erik Flygare och Alma Wenhov tas upp som förslag på toastmasters. Det förslås vidare att blanda sittningslåtar på svenska och finska.

### Ä21-5.3 Verksamhetsåret

William har kortfattat skrivit ner arbetsordningarna i styrelsen och går koncist igenom dem. Det konstateras att styrelsen under mötena bör sträva efter att hålla sig mer kortfattad och relevant. Det förslås att sätta in en tidsgräns för varje grupp under meddelanden. För att få gå över tidsgränsen bör man meddela William innan mötet.

William påminner återigen om att alla i styrelsen ska ha läst stadgarna!

Några saker som togs upp att göra under verksamhetsåret:

- Fika till ettorna inför programmeringstentan
- Revisionsberättelse
- Fettisdag
- Skicka julkort
- Välkomna de från Öppen ingång som valt Teknisk fysik eller Energiteknik efter jul
- I samband med införandet av G Suite revidera en del dokument samt förbättra överlämningar
- Köpa in styrelsetröjor
- Välja kommitté för planerande av 25-årsjubileum
- Välja SaFT-kommitté
- Hålla i SaFT till våren
- Hålla en kickoff för styrelsen
- Göra korta, roliga filmer om alla poster i styrelsen för att skapa fler nomineringar i framtiden



## **A21-5 Avslutande formalia**

### **A21-5.1 Övriga frågor**

Philip ska dela ut Whitelines-block till alla som deltog på Stormöte 1

Det har uppdagats att Akademibokhandeln sänker priserna på kurslitteratur inför repsketive kurstillfällen i mån av information från universitetet. Det föreslås att någon i styrelsen tar på sig att informera Akademibokhandeln om kurstillfällen.

Uppdrag till nästa möte:

- Sovplatser till finnarna (Hillevi, Eli, Paula)
- Kontakta Origo angående sittning (Philip)
- Samla förslag till kickoff-aktivitet (William)
- Dela ut presentkort till vinnarna från stormöte 1 (Hillevi)
- Kolla bland ettorna om vad de har för fördomar om vad ingenjörer jobbar med (förstaårsrepresentanter)

### **A21-5.2 Datum för nästa möte**

Nästa möte blir 2021-10-12.

### **A21-5.3 Mötets avslutande**

Mötet avslutas 18:51.



## Närvarolista vid F-styrelsesammanträde 5, 20/21

Datum 2021-09-29

Tid 17:15

Plats T-surr

<b>Styrelsemedlemmar</b>	<b>Post</b>
William Nordberg	Ordförande
Hannes Bäckman	Sekreterare
Hillevi Olsson	Vice ordförande
Paula Zea	Studiesocialt ansvarig
Petter Persson	Kassör
Philip Beckman	Arbetsmarknadsansvarig
Eli Båvner Lorentzi	Utbildningsbevakare ET
Björn Eriksson	Utbildningsbevakare TF
Benjamin Kallgrund	Förstaårsrepresentant ET
Jelena Nääs	Förstaårsrepresentant ÖI

  

<b>Övriga närvarande</b>	<b>Anmärkning</b>
--------------------------	-------------------

Umeå

---

Ort



Signatur

Umeå

---

Ort



Signatur

Umeå

---

Ort



Signatur

2021-10-24

---

Datum

HANNES BÄCKMAN

---

Namnförtydligande

2021-10-24

---

Datum

Philip Beckman

---

Namnförtydligande

2021-10-24

---

Datum

Björn Eric William Nordberg

---

Namnförtydligande